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First published in 1973, this remarkable book about life in a small turn-of-the-century
Wisconsin town has become a cult classic. Lesy has collected and arranged
photographs taken between 1890 and 1910 by a Black River Falls photographer,
Charles Van Schaik.<br/><br/>A shocking portrait of a small town
crumbling&#151;socially, morally, physically and emotionally&#151;under the impact
of the great depression of the 1890s. This &#147;cult classic&#148; is now available
again in paperback.
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标签

摄影

评论

上学期的阅读材料终于在续借三次之后看完了…大部分照片为人物肖像：家庭合照、单
人或双人肖像照、遗照，几乎只传达表面信息。加之文化隔阂，只通过影像其实无从得
知他们是谁、做什么、过什么样的生活。一百余年过去了，这些照片中的那些微妙的表
情或因长时间曝光而晃动的虚影，成为了某种神秘性绝佳的寄居之处。被选择过的文本
无疑加重了这种神秘感，并且在文本与影像的平行线之间建构了某种处于历史之外的空
间，当然这种空间也已经成为了历史。
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